
 

Deltagere:  

Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft, Julija Malickina, Stine Knudsen, 
Nanna Jochumsen (orlov) Nicolai Kristensen, Daniella Althoff, Maja Simoni Gottliebsen.  

Eksterne: Thea Graabæk Knudsen (Solvang bib.) Vigdis Björk Finnsdóttir (Flere børn i 
Fællesskaber)   

Medarbejdervalgte: Anja Maria Schmelling og Anders Andersen  

Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Nicolai Ulnits (KKFO spec.) Snezana Letic (KKFO) 
og Gitte Bro Kastrup.  

Afbud fra Michael Koch og Marck Tønnesen  

SB-møde på Dyvekeskolen  

Dagsorden onsdag d. 28.aug. kl. 17.00 – 19.30 i personalerummet – Dyvekeskolen.  

1. Godkendelse af dagsorden  
Der blev tilføjet følgende punkter: 
- Godkendelse af forretningsorden. Punktet blev dog udskudt til næste møde, hvor 

det skal på dagsordenen igen. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde – se bilag  
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 

3. Konstituering af ny bestyrelse samt valg af forperson og næstforperson – se bilag 
Tine Strange stillede op som forperson og Magnus Reffs Kramhøft som næstforperson. 
Da der ikke var andre der ønskede at stille op, er de opstillede hermed valgt. 
 

4. Godkendelse af mødedatoer for SB for 2024 – 2025 – se bilag  
Mødedatoerne blev godkendt med undtagelse af d. 18.12., som flere mente var for tæt 
på jul og dertilhørende arrangementer december. D. 18.12 udgår derfor i 
mødekalenderen. 
 

5. Orientering om opstart på Dyvekeskolen  
Det har været en god start på skoleåret. Alle børn og lærere er kommet godt i gang. De 
nye børnehaveklasser blev taget godt imod med flagálle af 1. klasserne. 
Der har desværre været to indbrud og en ildspåsættelse i løbet af sommeren. Det er 
selvfølgelig ærgerligt og skolen er i øjeblikket ekstra opmærksomme. Derudover blev 



vores Pride flag, som vi hejser hvert år i Prideugen, taget ned og revet i stykker. Skolen 
har købt et nyt, som blev hejst straks efter. 
 

7. Beslutning om opsætning af hegn omkring LAR-anlæg, samt overgange. Se bilag  
Materialet blev kigget igennem. Alle var enige om at overgangene og læringsplatformen 
var fine og blev godkendt. Hegnet omkring de dybe steder blev endnu engang 
diskuteret og flere mente ikke det var den bedste løsning, da det skæmmer området. 
Der blev derudover talt om, flytning af lågerne, så der ikke er så lagt om til ”Tazanstien” 
og evt. isætning af flere låger, så der er bedre adgang til området, når der ikke står 
meget vand i LAR-anlægget. Hegnet blevet godkendt med disse kommentarer og 
beslutningen om en højde på 1.20 m. 

 

8. Orientering om Rettigheds skole – UNICEF  
Skolen skal i år arbejde på at bliver UNICEF Rettighedsskole. Det betyder, at vi gennem 
året skal arbejde med FN´s børnekonvention.  
Forløbet er startet op med workshop for alle ansatte og skal afsluttes med en 
certificering i slutningen af skoleåret. Når skolen er blevet certificeret, fortsætter 
arbejdet med børn rettigheder selvfølgelig og skulle gerne ende med, at blive en 
naturlig del af skolen hverdag. 
I forbindelse med arbejdet skal der nedsættes et rettighedsråd som skal bestå af 
ledelse, medarbejdere, skolebestyrelsesmedlemmer og nogle af skolens børn. 
Forløbet sættes i gang med en kickoff-dag, hvor kontrakten med UNICEF skal 
underskrives. Datoen er d.  
Følgende medlemmer af skolebestyrelsen vil gerne deltage i rettighedsrådet: 
Magnus Reffs Kramhøft, Tine Strange(måske), Maja Simoni Gottliebsen og Nanna 
Jochumsen (orlov 
 
 

9. Valg til udvalg  
Der blev talt om, at vi ikke skal have udvalg, som ikke har en opgave med en 
tidsramme. Skolefoto blev derfor nedlagt og udvalgene for dette skoleår ses under 
meddelelser fra udvalg. Trafik/byggeudvalg består selvom byggeriet forhåbentlig snart 
er afsluttet. 
 
 
 
 

 



Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

- Personalesituationen  
Der er startet 6 nye medarbejdere efter sommerferien i almen- afdelingen. Tre nye i 
barsels- og orlovsstillinger og 3 i faste stillinger. Derudover er vi ved at ansætte en ny 
tysklærer. 
 

- Nyt fra elevrådet  
Der afholdes det første elevrådsmøde d. 2.9. Det er i år Vigdis (Flere børn i 
fællesskaber) og Kenny (medarbejder ansat i ressourcecentret), som er ansvarlige for 
elevrådet. 

- Meddelser fra medarbejderrepræsentanter 
Ingen kommentarer  

- KKFO 
KKFO´en har haft en god start og tingene er ved at falde på plads i de nye bygninger. 
Aktivitetsperioden starter snart op og det glæder de sig til.  

- KKFO spec. kat. 1 
KKFO spec. kat 1 er også kommet godt fra start. Der har været nogle overvejelser 
omkring ansættelser, men ansættelsen må vente lidt endnu, da der i øjeblikket ikke er 
råd til yderligere ansættelser. 

- Eksterne   
The fra biblioteket glæder sig til genåbningen af Solvang Bibliotek, som nu efterhånden 
har været lukket i 3 år. Ombygningen skulle som udgangspunkt have taget et halvt år. 
Der er en ny uofficiel/officiel åbningsdato, som hedder d. 4.11.24. 
Vigdis fortalte om de forskellige ting der er sat i gang i forbindelse med flere børn i 
fællesskaber (herunder skak, judo, fodbold for piger og meget mere. Derudover er hun 
også rundt i forskellige klasser, hvor hun arbejder med inklusion.  

Meddelelser fra udvalg  

- Trafik/byggeudvalg: Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange   
- Kontaktperson til KKFO: Nicolai Christensen 
- Kontaktperson til KKFO-special kat. 1: Julija Malickina og kat. 3: Maja Simoni 

Gottliebsen.   
- Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine Knudsen, Gitte Kastrup og Maja 

Simoni Gottliebsen. 
- Arbejdsgruppe vedr. ” Hvad er Dyvekeskolen for en skole”: Tine Strange, Marck Gylling 

Tønnesen  
 

9.Eventuelt  



Punkter til næste møder. Kom gerne med punkter der skal på dagsordenen. 

- Hvordan kommunikerer vi SB´s arbejde på en god måde? 
- Justeringer og godkendelse af forretningsorden.  

Vi bør overveje at bruge Skole og forældre til oplæg og andet 

Vigdis anbefalede bogen: Skolebestyrelser der gør en forskel af Kirsten Birk Lassen 

 

Næste møde:  

- 26/9  
- 22/10  
- Fælles SB-møde i nov. Dato kommer senere  
- 21/1  
- 27/3  
- 30/4  
- 19/6  

 

 


